
Jaarverslag Dorpsraad Oosthuizen 2022 

De Dorpsraad Oosthuizen bestond in 2022 uit: 

Evert Hogenes (voorzitter), Wilma Kersbergen (secretaris), Jeep Hamstra (penningmeester), Nelly van 

den Berg, Karin Borsch, Herman Aberkrom, Ans Bijleveld, Tinus Pannekoek en Margreet van Rijswijk. 

Naast de dorpsraadleden hebben we ook nog de mensen, die ons vanuit hun deskundigheid 

ondersteunen in de werkgroepen. 

De werkgroepen bestaan uit: 

Verkeer: Kees Platteeuw en Gerrit Kuijper 
Openbare Ruimte: Kees Platteeuw en Jeep Hamstra 
Groen: Tinus Pannekoek  en Gerrit Kuijper 
WMO: Ans Bijleveld en Ted Landaal 
Facebook: Margreet van Rijswijk en Nel van den Berg 
AED: Gerrit Kuijper 
Burgerwacht: Karin Borsch 
GDO (gezamenlijk dorpsraden overleg): Evert Hogenes en Wilma Kersbergen 
Overige activiteiten: Herman Aberkrom 
 
Er werd 7x vergaderd.  
De vergaderingen werden bezocht door één vaste bezoeker, namelijk Jan Frikkee. 
Onze jaarvergadering is dit jaar door de corona niet doorgegaan. 
 
Het werken met werkgroepen werpt nog steeds zijn vruchten af. Verkeer gerelateerde vragen 

werden snel door onze deskundige opgepakt, besproken en/of voorgelegd aan de gemeente. Ook 

zijn er bewoners, die zaken aanhangig hebben gemaakt en dus samen met de Dorpsraad zijn 

opgetrokken om dit voor elkaar te krijgen. Niet alle zaken verlopen zoals gewenst, er is namelijk nog 

steeds geen oplossing voor het vele en snelle verkeer op de Seevancksweg. Toch geven we de moed 

niet op dat er een voor ons bevredigende oplossing komt.  

De Dorpsraad is nog steeds actief betrokken bij de realisatie van een speelterrein in de wijk 

Waterrijk. In overleg met een afvaardiging van de bewoners gaan we in overleg met de gemeente om 

alsnog te proberen een speelterrein in deze nieuwe wijk te realiseren. Tevens hebben we ons ingezet 

met hulp van de gemeente om een calesthenics voorziening te creëren, deze hopen we rond april te 

kunnen presenteren. 

Met onze Facebookpagina weten we veel bewoners te bereiken en te informeren. Het is ook een 
goed medium om ons als dorpsraad te profileren. De overleggen met de andere dorpsraden wordt 
als nuttig ervaren om over gezamenlijke onderwerpen van gedachten te wisselen en mee te praten.  
 

Er is regelmatig overleg met de beleidsmedewerker van Groen bij de gemeente om onze wensen 

duidelijk te maken, maar om ook zaken voor elkaar te krijgen. Het gaat niet allemaal even vlot. We 

houden de vinger aan de pols voor de uit te voeren werkzaamheden. Er is een begin gemaakt met 

uitstaptegels naast parkeerplaatsen die aan het groen grenzen. 

We hebben goede contacten met de gemeente. Kleinere zaken over bestrating of vragen vanuit onze 
Dorpsraad worden snel beantwoord. De gemeente heeft in 2021 de meldingsapp “mijn gemeente” 
gestart., waardoor meldingen sneller en vaak ter plekke kunnen worden gedaan en men ook bericht 
krijgt over de afwikkeling van de melding.  



Joeri van Kempen is ons nieuwe aanspreekpunt bij de gemeente. 
Evert Hogenes en Wilma Kersbergen zijn meestal aanwezig om ons te vertegenwoordigen op de GDO 
bijeenkomsten.  
 
De Winterfair was dit jaar een groot succes, onze kerstvrouw Karin Borsch en kerstman Tinus 
Pannekoek hebben daar waxine lichthouders met een kaarsje uitgedeeld om ons als Dorpsraad te 
presenteren. Ook dit jaar ontbrak onze blikvanger de kerstboom op het gemeenteplein niet, die met 
een deel van de  dorpsraadleden is neergezet en weer opgeruimd.   
 
Op het vlak van de AED is er de nieuwsbrief en website www.stichtingaedzeevang.nl. Hier staat alles 

keurig vermeld over het afgelopen jaar. 

Op het vlak van het Sociaal Domein het volgende: Energie transitie en armoede: Gemeente biedt 

schuldhulp verlening aan, kan via het SMD sociaal maatschappelijke dienst, houden spreekuur in de 

bibliotheek in Edam. Mensen met een klein inkomen kunnen een beroep doen op de gemeente om 

energie bijdrage te ontvangen, dit gaat meestal om bijstand niveau. Energie coaches worden 

opgeleid om, desgewenst, advies te geven bij energie besparen. Gezondheid: de gemeente is 

verantwoordelijk voor de jeugdzorg en moet preventie van ziekten voorkomen door middel van 

bevorderen van een gezonde leefstijl. Lange wachtlijsten in de jeugdzorg zijn zorgelijk. De participatie 

wet moedigt de gemeente aan de burger bij beleid kwesties te betrekken. Een Hospice in onze 

gemeente zou wenselijk zijn, helaas lijken daar nu nog onvoldoende vrijwilligers voor te vinden. 

Eenzaamheid: Pauline Silven is een vrijwilligster, die veel inwoners helpt om via apps in contact te 

komen met een maatje, vriend of vriendin of een nieuwe liefde. Zij heeft een online groep, een 

facebook pagina en een blinddate-app. Een bijzonder initiatief! Verder moet de ontwikkeling van 

buurtkamers mensen bij elkaar brengen, om eenzaamheid te voorkomen. Wijksteunpunten en 

buurtkamers: Er komen 3 wijksteunpunten, 1 in Oosthuizen, 1 in het voetbalstadion Volendam met 

ook een buurtkamer erbij en 1 in de bibliotheek van Edam. Waar de buurtkamers verder komen 

wordt dit jaar ontwikkelt en er wordt onderzocht waar er belangstelling voor is. Momenteel is het 

SMD bezig met opleiden van vrijwilligers, die naar de buurtkamers kunnen gaan en verder het SMD 

te ondersteunen. Wonen: Men denkt er blijkbaar aan om meer verzorgingshuizen te gaan creëren. 

Dhr. Jos de Blok van Buurtwonen, adviseert om zoveel mogelijk oudere mensen bij elkaar te laten 

wonen, om daar centraal zorg te kunnen verlenen. Het Maria Goretti locatie loopt vertraging op door 

stikstof problematiek. Vervoer: ook in de Zeevang is er behoefte aan een 60+ bus zoals in Volendam, 

alleen zijn de afstanden in de Zeevang groter wat dit duurder maakt en zullen hiervoor voldoende 

vrijwilligers te vinden zijn? 

Begin 2022 een gesprek en rondgang gedaan met de heren van de groenvoorziening gemeente 

Edam-Volendam. Tijdens deze rondgang een aantal objecten die voor renovatie in aanmerking 

komen besproken. Ook zijn er toezeggingen gedaan en daarvan is een klein aantal gerealiseerd, t.w. 

twee plantvakken in de Wijzend en een plantvak in de Veenwortellaan. Ook is er gekeken of het 

concept “Zorgeloos Groen”, ontworpen door architectenbureau Mien Ruijs, een optie was voor onze 

gemeente, echter bleek dit te duur voor uitvoer. Wel is een ontwerp, door eigen groenafdeling, 

uitgevoerd in de Wijzend voor de nummer 11 t/m 15. Het beheer van deze strook is in handen van de 

bewoners gegeven. Eind 2022 is er gesnoeid door de pomologische vereniging in de boomgaard. 

Ik durf te stellen dat we kunnen terugkijken op een jaar waarin erg veel is gedaan door onze 
Dorpsraad en de werkgroepen. Met onze betrokkenheid over het verkeer, openbare ruimte en het 
groen zetten we Oosthuizen op de kaart bij de gemeente.  
 

http://www.stichtingaedzeevang.nl/


 


